
Styrelsemötesprotokoll 2011-05-01 

 

Närvarande: Staffan Hed, Mats Sjöberg, , Gun Karlsson, Lennart 

Linnerstedt, Calle Ragnarsson, Marie Binglöv, Marie Cederkrok, Magnus 

Berg  

 

1) Mötet öppnades 

2) Dagordningen godkändes 

3) Staffan Hed valdes till mötessekreterare 

4) Marie Binglöv valdes til l justerare av mötesprotokollet. 

5) Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes.  

 

6) Ekonomin är fortsatt god. 

 

7) • Filbyter Cup är avslutat och priserna har delats ut. 

• Linköpingsserien blev 18 lag fördelat på 3 divisioner – 8-6-4 lag.Svårt att få fler lag då man 

behöver oftast vara 6 personer i laget.  

•Styrelsen diskuterade möjligheten att byta plats på Linköpingsserien och Filbyter Cup för att låta 

cupen vara avslutningen på spelårets lagspel. Det är få lag som berörs eftersom det är max 10 lag 

som spelar in i maj. Linköpingsserien skulle i så fall börja runt den 9:e januari och man skulle göra 

reklam för den i god tid innan jul. Styrelsen ansåg att det var en bra idé. 

• Återigen se till att någon tar upp anmälningar i tid. 

•Klubben ska ordna med en utbildning för att starta upp tävlingarna, det är främst tisdag kväll 

och onsdag eftermiddag som behöver ”piloter”. Dessa behöver kontinuerlig träning, arbeta 2 och 

2? Calle ska ordna med ett datum och kontakta de som skulle kunna vara aktuella som piloter. 

•JSM lag till helgen – 7 lag anmälda i detta nu. Tommy verkar ha hand om boendebiten. 

•ÖMBF våravslutning ska göras upp och vi ska titta på kvaltävlingarna för att fylla startfältet. 

•Den 28:e är det våravslutningen i form av minilagtävling. Staffan Hed ska få reda på exakt hur 

många lag och vad som ska göras och vem som gör vad. 

•Sommarbridgen inleds med en tvåkvällarstävling som spelas som silvertävling och med kval 

första kvällen och finalspel andra kvällen. Det är möjligt att låta par komma med i B-finalen trots 

att de inte har spelat första kvällen. 

 

8) • Vårfesten är under kontroll, det blir en kall tallrik först och sedan spel. 

• Nya vaxdukar är ordnade. 

• Marie Binglöv är ansvarig för bussresan till Örebro. 

 

9) Inget nytt frånDistrikt eller Förbund. 

 



10) •SPF sverigefinalen kommer att vara här igen – Staffan Hed blir troligen tävlingsledare. 

• Marie Cederkrok tyckte att vi ska sätta upp nya foton på klubbmedlemmar i spel och göra några 

kollage och sätta upp. Styrelsen tyckte att det var en bra idé. 

• Fler gardinlängder efterfrågas då spelarna får solen i ögonen på kvällen. Marie Cederkrok ska 

kolla runt efter olika idéer och varianter för att lösa problemet. 

• Styrelsen noterar med tacksamhet att medlemstidningen kommer ut varannan månad och att 

numret är mycket tjockt. Redaktören frågade efter en fotograf och Marie Cederkrok anmälde sig 

som frivillig. Redaktören önskade även att alla medlemmar gärna får ta och bidra med material, 

historier etc på något sätt. 

 

11) Nästa möte blir 16/6 1800 

 

12) Mötet avslutades 


